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Brovst, 24.06.2020  

 
Mødegruppe:  Ungdomsskolebestyrelsen 
 
Mødested:   Biersted Klubben, Idrætsvej 13 i Biersted  
 
Mødedato:   Mandag den 15. juni 2020 
 
Mødetidspunkt:  Kl. 17.00 – 19.30 ca.   
 
Mødedeltagere: Kjeld Hedegård Nielsen, Pernille Hovaldt, Sofie 

Madsen, Katrine Lomborg, Henrik Christensen, 
Christian Bols, Susanne Larsen Kristiansen, Michael 
Borg, Katrine Ørvad Jensen og Birgitte Leding Skøtt  

Afbud: Kiki Bach 

 
Som indledning gives en rundvisning i de nyrenoverede lokaler i 
Biersted Klubben. Herefter vil der blive serveres en let 

sommeranretning       

 
REFERAT 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
 

Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at dagsordenen godkendes. 

 
Beslutning: 
Godkendt 
 

2) Godkendelse af referat af mødet 27. jan. 2020 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at referatet godkendes. 
 
Beslutning: 
Godkendt 
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3) Status på Jammerbugt Ungdomsskole 
 

Orienteringspunkter: 
Der gives fra politisk side en status på relevante beslutninger for Ungdomsskolen. 
Ungdomsskolelederen og vicelederen giver en status på Ungdomsskolen, og 
Ungerådsformanden giver status på sit område. 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at status tages til efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Bestyrelsesformanden: Orienterede om den udmeldte besparelse i Ungdomsskolen 
på 200.000 kr. i år og 400.000 kr. i overlagsåret.  
 
Ungdomsskolelederen: Orienterede om skituren i februar, som gik super.  

Corona har gjort at Ungdomsskolen har udlånt medarbejdere til andre steder, 
hvilket gik fint. Men godt at være tilbage. 
Makerspace er Ungdomsskolen involveret i – og ’står stærkt’ i ansøgningen til 
Villum Fonden.  
Vi skal afholde sommerskole (uge 29-30) – der arbejdes pt intenst med det.  
 
Vicelederen: Arbejdet en del med PR-materiale til skolerne. Skolepakker er 
udkommet til skolerne, som allerede har budt ind på en del.  
 
Ungerådsformanden: Sofie nyvalgt formand i marts. Rådet har haft fokus på hvad 
der skal arbejdes med – og hvordan Ungerådet kan markere sig mere.  
Vil gerne på rundture på skolerne. Coronaen bremsede det desværre i foråret. 
Fokus på Junior Unge På Tinge, men corona har også sat en stopper for det. 
Genoptages i det nye skoleår. 
Sofie inviterer Kjeld med på et Ungerådsmøde efter ferien, hvor der bl.a. kan drøftes 
ungehus. 
 
Status taget til efterretning. 
 
 

4) Bevilling puljeklubber 2020/2021 
 
Sagsfremstilling: 
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Ungdomsskolebestyrelsen skal bevilge tilskud til Puljeklubber på baggrund af de 
indkomne ansøgninger. Samlet beløb til Puljeklubordningen er på 200.000 kr. Som aftalt 
på ungdomsskolebestyrelsesmødet den 27. januar 2020 er der blevet udarbejdet et 
skema, som ansøgerne har benyttet i deres ansøgning til ordningen. Ansøgningerne 
medsendes dagsordenen. Der er i alt kommet 3 ansøgninger inde fristen 1. juni: 
 

Ansøger Ansøgt beløb Fik bevilget 2019/2020 

IF Fremad Nørhalne  70.000 kr. 70.000 kr. 

Lunden 45.000 kr. 30.000 kr.  

Ørebro 35.000 kr. 40.000 kr. 

  
  
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Afhængig af beslutninger på mødet. 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at bestyrelsen drøfter samt tager stilling til de ansøgte 
beløb. 
 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
De ansøgte beløb godkendes.   
Der åbnes op for en efterårspulje. Vi skal fremover optimere PR-delen, så budskabet 
om puljesøgningen kommer bredere ud. 
Der skal hurtigst muligt afholdes et møde med IF Nørhalne efter ferien mht en 
afklaring af en mulig ny organisering af klubdelen. Kjeld indkalder. 
 
 

5. Budget/økonomi 
 
Sagsfremstilling: 
Der gives en status på budget /økonomi med henblik på aktiviteter i efteråret.  
 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Afhængig af beslutninger på mødet. 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at bestyrelsen drøfter det fremlagte. 
 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Grundet corona har Ungdomsskolen ikke brugt mange penge på aktiviteter i foråret. 
Fokus er nu på besparelsesdelen. Bud på høringssvar udarbejdes og sendes til 
godkendelse i Ungdomsskolebestyrelsen (frist for indsendelse til forvaltningen 30/6 
kl. 12). 
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6. Evt. 
 
Intet. 


